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Til: Sundhedsministeren

Dato: 4. marts 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Vil ministeren sikre, at der fremadrettet bliver overensstemmelse mellem antallet af ud-
sendte invitationer til at modtage en vaccine og de reelt tilgængelige vaccinedoser mod
covid-19?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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